
 

MATHIASBAKKEN 
Styremøte i Mathiasbakken boligsameie, org. Nr. 989 419 919 

 
Styremøte: 18. februar 2013. 
Tilstede: Vidar Karlsen, Wenche Peterzens, Arne Vidar Nilsen, Trond Bredstrup, Pierre Paul 
Galea-Souchet og Jon Eknes.  
                   
 

Sak Aktivitet Ansvar 

1 Referat fra siste møte  

 Ingen merknader.  

2 TV / Internett Jon 

 Vi har fått tilbud fra Skagerak Fiber AS på TV og Internett. De bruker en 
mottaker som heter Altibox, dette tilbudet er bedre på pris enn hva vi 
har i dag fra Canal Digital. Men siden SF må grave ned fiberkabel, 
forlanger de en lang bindings tid (5år), hvilket vi ikke godtar. Så 
forhandlingene forsetter både med CD og SF. 

 

3 Forberedelse til Årsmøte.  Vidar / Jon 

 Booke rom på skolen (Jon / klart) 
Gjøre ferdig budsjett (Jon / klart) 
Kopiere dokumenter til årsmøte (Vidar) 
Skrive årsrapport (Jon / ikke påbegynt) 
Kontakte valgkomite (Vidar) 

 

4 Stillingsbeskrivelse   

 Dokumentere stillingsbeskrivelse på de enkelte verv er påbegynt. Vidar / Jon 

5 Parkering Styret  

 Det forekommer fortsatt parkering på ikke godkjente / feil 
parkeringsplasser. Styret har tatt opp dette flere ganger i referater, 
samt at det også er satt opp skilter. De fleste ser ut til å respektere 
dette, men den finnes klart alltid unntak. Styret ser ikke på det som sin 
oppgave og «leke» parkeringsvakter. Derfor ber styret om at dette er 
noe som de enkelte bygg i samarbeide med sin tillitsvalgte får ordne 
opp i.     

 

6 Neste styremøte  Styret 

 Mandag 11. mars 19:00 hos Wenche  

 
 
Dato: 18. Februar 2013  For styret, Jon Eknes 


